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Godkännande av dagordning 

Beslut 

Kultur- och fritidsnämndens arbetsutskott godkänner dagordningen. 
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Kultur- och fritidsnämndens arbetsutskott har tagit del av informationen och 
lägger med godkännande ärendet till handlingarna. 

Beskrivning av ärendet 

• Magnarpsbidraget 

• Ledarstipendium 

• Kulturstipendium 

• Kulturpris 

• Fribiljetter Quattro 

• Taxor Kulturskolan 

• Tre Förvaltningar 

• Information kulturavdelningen 

• Information fritidsavdelningen 
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§ 22 

Reviderad utredning - behov av fotbollsplaner 
Hässleholms Kommun 
Dnr: KFF 2022/100 

Beslut 

Kultur- och fritidsnämndens arbetsutskott beslutar att, med Connie Astermans 
ändringsyrkande, skicka över förvaltningens yttrande som nämndens svar till 
tekniska förvaltningen i avsikt att beräkna kostnaden, ge förslag till finansiering och 
därefter sända den till kommunfullmäktige. 

Protokollsanteckning 

Simon Berneblad (KD) lämnar skriftlig protokollsanteckning som bifogas 
protokollet. 

Yrkande 

Connie Asterman (S) lämnar följande ändringsyrkande: lydelsen i punkten 3 i 
rapporten ändras till: därefter, om verksamhetsbehovet kvarstår, överväga andra 
alternativ samt att punkten 4 stryks ur rapporten. 

Beskrivning av ärendet 

Johan Hammarkvist (C) har väckt en motion i kommunfullmäktige, i vilken han 
åberopar ett behov av fler 11-mannagräsplaner för fotboll i Hässleholms tätort. 
Kommunfullmäktige har beslutat att uppdra åt kultur- och fritidsnämnden att 
utreda iordningställande av tre nya gräsplaner för fotboll, inklusive lokalisering. När 
utredningen är klar ska tekniska förvaltningen beräkna kostnaden och ge förslag till 
finansiering. 

Tekniska nämnden har återremitterade ärendet till kultur- och fritidsförvaltningen 
för yttrande. Sedan fotbollsutredningen slutfördes har det framkommit ett annat 
nuläge och behov för Österås idrottsområde. Förändringar består av följande: 
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Badhus kommer att uppföras på C-planen 

Förvaltningen har aktivt valt en klimatsäker naturgräsplan och en 
konstgräsplan istället för två konstgräsplaner 

Tennisklubben kommer inte i dagsläget att flytta upp grusbanor bakom 
tennishallen 

Badmintonklubben har fått avslag för sin ansökan om inomhushall. Ny 
ansökan eventuellt till hösten -23 under förutsättning att kommunen hjälper 
till med bidrag. 

Förvaltningen konstaterar vidare följande som kan påverka totalkostnaden: 

Begagnade armaturer finns på Österås som kan användas i projektet 

Med erfarenhet av nya gräsplanen bör biokol blandas in i växtbädden 

Vanligt gräsfrö ska användas istället för fardigt gräs 

Parkeringsytan kan anläggas med lägre ambitionsnivå än tekniska 
förvaltningens förslag 

Innan ärendet kostnadsberäknas och beslutas i tekniska förvaltningen, vill 
förvaltningen därför uppdatera verksamhetens behov och önskemål om fler 
gräsplaner enligt följande: 

1. Så fort som möjligt (2024) anlägga ett gräsområde motsvarande lilla och stora 
grus enligt ny plan "Uppdaterade alternativ Österås" och Steg 1. Det innebär att 
minst två nya gräsytor (11 - och 9-manna) anläggs med belysning. Denna förtätning 
ger ett optimalt och centralt fotbollsfålt i direkt anslutning till parkeringsytor och 
omklädningsrum. Parkeringsyta skapas i södra delen av området men förenklas i sitt 
utförande med en lägre ambitionsnivå. 

2. Utreda möjligheten, nyttan och kostnaden för att anlägga bevattningsdamm inom 
området. 

3. Om behov kvarstår, anlägga en plan kallad gamla H-planen, det vill säga mellan 
Brukshundklubben och Bågskytteklubben. 

4. Därefter, om behov kvarstår, överväga alternativ 3 enligt tidigare rapport. 

Förslagets konsekvenser för verksamhetens brukare 

Beroende av vilka alternativ och steg som genomförs finns olika konsekvenser för 
verksamheten som beskriv i originalrapporten. 
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Att tillskapa fler ytor för verksamhet gynnar alltid barn. Förvaltningens förslag 
befrämjar barnperspektivet. 

Miljökonsekvenser 

Bevakas i projekteringsskedet när inriktning beslutats . 

Ekonomiska konsekvenser 

Kompletteras av tekniska förvaltningen enligt kommunfullmäktigebeslutet. 

Sänt till: 
Tekniska förvaltningen 
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Hässleholm 
230831 

Protokollsanteckning: Reviderad utredning - Fotbollsplaner i 

Hässleholm 

Hässleholms kommun har stor potential att bli en kommun med fokus på folkhälsa och fotboll. Dels 

för de fantastiska framgångar damlaget ser i OBOS Allsvenskan och dels för de ökade framgångarna 

både Hässleholms IF och IFK Hässleholm har sett i division 2. Att fler fotbollsplaner behövs råder det 

därmed ingen tvekan om, framförallt inte när trycket på att träna fotboll ständigt ökar. 

Däremot är det viktigt att ha balans för att även andra fritidsintressen ska få utrymme att växa. Inte 

minst på ett område som ska symbolisera folkhälsa och fritidsaktiviteter. Med anledning av detta 

anser Kristdemokraterna att det vore olyckligt om delar av fotbollsutredningen som har gjorts 

implementeras, eftersom det kraftigt påverkar Brukshundklubben och Bågskytteklubbens långsiktiga 

möjligheter att utvecklas. Att ha ett potentiellt hot om eventuell förflyttning är inte fördelaktigt för att 

kunna stärka den viktiga verksamheten som bedrivs. 

För att dessa två föreningar inte ska behöva avverka sin verksamhet ser Kristdemokraterna därför 

att de båda föreningarna ska strykas ur fotbollsutredningen och att ytorna runt om kring deras 

verksamheter inte ska ses som alternativ för nybyggnation av fotbollsplaner. Därför tillstyrker 

Kristdemokraterna yrkandet om: 

• Att steg 3A och steg 38. Stryks ur rapporten. 

• Att punkt 3. Om behovet kvarstår, anlägga en plan kallad gamla H-planen, det vill säga mellan 

brukshundsklubben och Bågskytteklubben. Stryks ur rapporten. 

• Att punkt 4. Därefter, om behov kvarstår, överväga alternativ 3 enligt tidigare rapport. Stryks 

ur rapporten. 

• Att det klargörs att om ett nytt behov av fler planer uppstår ska en kompletterande utredning 

göras för att tillgodose detta behovet utan att påverka kringliggande verksamhet. 

Simon Berneblad (KD) 

2:e vice ordförande i kultur- och fritidsnämnden. 
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